
LATVIJAS ALPĪNISTU SAVIENĪBAS  

VALDES SĒDE 

PROTOKOLA Nr. 04-24 

12.04.2024. 

Klātienē Kr.Barona 99 

Valdes sēdes laiks 18:00 –20:30 

Sēdē piedalās: Normunds Reinbergs, Nauris Hofmanis, Linda Gruzīte, Māra Vilciņa 

Protokolē: N.Reinbergs 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Par prezidenta vai visas valdes atkāpšanos 

2. Par K.Vanaga ierosinājumu atbalstīt semināru 

3. AK ierosinājums par 140 āķiem Aldara tornī 

4. AK ierosinājums pieprasīt RD piekļuvi BIS Aldara torņa projektam 

5. Par Daces G. (Atsaite) apstiprināšanu kāpšanas sporta komisijā 

6. Par atzinumu sporta speciālista resertifikācijai L.Lūsei 

7. Atskats uz pilnsapulci: 

a. Biedru aptauja 

b. Statūtu grozījumi 

8. Licences ieviešana kāpšanas sportā 2025.gadā 

9. Līgumu kalnu datu bāzi un climbscore,com lietošanu 

10. Global rescue 

11. LAS brīvo līdzekļu noguldīšana termiņnoguldījumā 

12. LAS formas kāpšanas sporta izlasei 

13. Pilnsapulces datums 

14. Valdes sēžu izsludināšana un paziņošanas kārtība 

15. Atskats un LSFP un LOK pilnsapulcēm 

16. Atskats par IFSC GA Santiago 

 

1. Par prezidenta vai visas valdes atkāpšanos 

Lēmums. Valdei un prezidentam turpināt darbu līdz pilnsapulcei novembrī.  

Iemesli:  

 oficiāli neviena komisija nav pieprasījusi prezidenta vai valdes demisiju un šāds 

jautājums nav diskutēts nevienā komisijā 

 ir ļoti nepiemērots brīdis šādai darbībai, jo Aldara torņa projekts ir aktīvā noslēguma 

fāzē un ir jānoslēdz līgums ar IZM par 2024.gada finansējumu  

 IFSC sacensību sezona un dalība Olimpiskajā kvalifikācijas turnīrā 

2. Par K.Vanaga ierosinājumu atbalstīt semināru 



Lēmums: neatbalstīt, jo diskusija par semināra organizēšanu pēc būtības AK nav notikusi, 

seminārs ka privāts pasākums jau reklamējas FB, nav iesniegta semināra programma un 

seminārs nav iekļauts 2024.gada kalendārā 

3. AK ierosinājums par 140 āķiem Aldara tornī 

Lēmums: Atlikt jautājumu līdz esošā līguma ar Rīgas domi izpildes beigām 

4. AK ierosinājums pieprasīt RD piekļuvi BIS Aldara torņa projektam 

Lēmums: Nepieprasīt, jo LAS nav būvniecības procesa dalībnieks un nav juridiska 

pamatojuma šādai darbībai 

5. Par Daces G. (Atsaite) apstiprināšanu kāpšanas sporta komisijā 

Lēmums: Atbalstīt. 

6. Par atzinumu sporta speciālista resertifikācijai L.Lūsei 

Lēmums: LAS nevar izsniegt atzinumu sporta tūrismā. Iesniegt rekomendāciju LSFP 

vai atzinumu  alpīnismā. 

7. Atskats uz pilnsapulci: 

a. Biedru aptauja 

Lēmums. N.Reinbergam sagatavot anketu, iekļaujot jautājumu, ko biedri vēlas no 

LAS, nepieciešamajiem statūtu grozījumiem, izmaiņām komisijās. Aptauju oficiāli 

nosūtīt LAS biedriem, kā oficiālu konsultatīvu dokumentu. Publicēt neoficiālu 

aptauju sociālajos tīklos. Termiņš atbildēm 15.jūnijs 

b. Statūtu grozījumi 

Lēmums. Pēc aptaujas atbilžu saņemšanas sagatavot statūtu grozījumus ņemot vērā 

izmaiņas likumdošanā, biedru priekšlikumus. Jauno statūtu versiju izsūtīt biedriem 

līdz 30.augustam. Pēc tam rīkot biedru tiešsaistes tikšanos jauno statūtu apspriešanai 

un pēc tam tikai iekļaut statūtu izmaiņas pilnsapulces dienas kārtībā. 

8. Licences ieviešana kāpšanas sportā 2025.gadā 

Lēmums. Apspriest jautājumu KSK un apzināt iespējamos risinājumus līdz nākamai 

valdes sēdei maijā. 

9. Līgumu kalnu datu bāzi un climbscore,com lietošanu 

Lēmums: Precizēt līgumslēdzēju puses, juridisko statusu un attiecīgi pēc tam lemt par līguma 

veidu un saskaņot līguma saturu. Atbildīgie: N.Reinbergs, M.Vilciņa 

10. Global rescue 

Lēmums: tā kā 2 gadu laikā nav bijuši aktīva interese un LAS nav pārdošanas komandas, tad 

lauzt līgumu ar GR un izņemt baneri no LAS lapas. 

11. LAS brīvo līdzekļu noguldīšana termiņnoguldījumā 

Lēmums: Noguldīt 8000 EUR termiņnoguldījumā uz vienu gadu Unibankā uz 3,55 % gadā 

12. LAS formas kāpšanas sporta izlasei 

Lēmums: Apmaksāt trūkstošo Latvijas izlases formu pasūtīšanu 2024.gada sezonai no 

ziedojumiem kāpšanas sporta atbalstam 

13. Pilnsapulces datums 

Lēmums: Pilnsapulci rīkot 02.11.2024. 



14. Valdes sēžu izsludināšana un paziņošanas kārtība 

Lēmums: Izsludināt jaunumu sadaļā LAS mājas lapā 

15. Atskats un LSFP un LOK pilnsapulcēm 

LOK jaunos statūtus nepieņēma, reorganizācijas līgumu neakceptēja. 99 biļeteni izsniegti. 

Tikai 39 Par. 60 pret. LSFP balsoja par darba turpināšanu pie sporta konsolidācijas 58 par, 1 

pret, 2 nepiedalās balsojumā, t.i. atturas. Notiek konsultācijas par LOK prezidenta vēlēšanām. 

Lēmums: Jautājums pieņemts zināšanai 

16. Atskats par IFSC GA Santiago 

IFSC ĢA pēc N.Reinberga domām vāji sagatavota. Darbnīcās iekļautās tēmas: sporta nākotne 

2025-2032, RED’s un NF Forums dublēja jau zināmu informāciju un nesniedz pienesumu NF 

turpmākajā darbā. NF forums par Sporta vietu sabiedrībā mērķis nav skaidrs vai ir jau iepriekš 

paredzams ka neitrālo sportistu atgriešana IFSC sacensībās. Atskaite par 2023.gadu noritēja 

bez lieliem pārsteigumiem. Svarīgākais nākotnes jautājums ir IFSC prezidenta vēlēšanas 

2025.gadā. 

Lēmums: Jautājums pieņemts zināšanai 

 

 

Sasaukt nākamo valdes sēdi pēc nepieciešamības, bet ne vēlāk kā 10.05.2024. 


